



PRODUCTS CATALOGUE GLADY LABORATORY

GladyLab Is A Brand Specialized In Manufacturing Personal Care Products.
Crafted under the supervision of a pharmacist expert in skincare and by
experienced chemists in the field of cosmetic manufacturing.



Hyaluronic Serum

Salicylic acid %2, Chamomile
& Centella Asiatica

30ml

Water Gel Hyaluronic Acid hydrating facial serum , with %100 pure hyaluronic acid formula , that provide intense moisture & improve skin texture with blump effect.

Proven anti-aging skin care properties which fill-in and diminish the look of fine lines by the time

سيروم غني بحمض الهياورونيك للعناية بالبشرة والترطيب العميق , يهدف إلى استعادة رطوبة البشرة والحفاظ عليها , مع مساعدتها في الحصول على مظهر مشدود و أكثر حيوية وملمساً أكثر نعومة.

Main Active Ingredients:

• Hyaluronic Acid :

- Helps the skin to appear smooth instantly .
يساعد البشرة على الظهور بلمس ناعم

• Niacinamide :

- Promote brightness, pore refining & support skin barrier.
ينقي المسام ويدعم حاجز البشرة

• Panthenol :

- Help in deep moisturizing .
يساعد في الترطيب العميق

• UFS Technology

It's a technology that based on the ability of dehydrated and cross-linked spheres to penetrate the upper layers of the epidermis and to absorb the water that evaporates from the deep dermis.

Thanks to their hygroscopic properties, the volume of the spheres increases rapidly. Thus inflated, they tighten the skin, smoothing out wrinkles and leaving an elastic skin surface with long lasting hydration.

هي تقنية تعتمد على وجود كريات تقوم بجذب الماء المتبخر من طبقات الجلد الداخلية إليها فتنتفخ لتعطي البشرة مظهراً رطباً مشدوداً .

Skin Type

All Skin Types

نوع البشرة

جميع أنواع البشرة



Retinol Serum

%1 Serum, Hydrolyzed Collagen & Hyaluronic Acid **30ml**

With an effective concentration of the active ingredient "Retinol" that acts as a skin renewer , smoother & refiner to make the skin look younger.

It's delay the appearance of wrinkles & other aging signs .

سيروم العناية بالبشرة الغني بالريتينول والذي يهدف إلى تحفيز تجدد البشرة وتنعيمها عن طريق تخفيف مظهر الخطوط والتجاعيد فيها بمرور الوقت ومع الالتزام بالاستخدام.

Main Active Ingredients:

- **Retinol :**
 - Improve fine lines that are associated with natural aging & support collagen production, so as a result increas elasticity .
يحسن الخطوط الدقيقة المرتبطة بالشيخوخة الطبيعية ويدعم إنتاج الكولاجين، مما يزيد من نعومة البشرة.
- **Hydrolyzed Collagen :**
 - Deep moisturizing , support elasticity & skin smoothness.
ترطيب عميق، يدعم نعومة البشرة
- **Chamomile extract & Panthenol :**
 - Moisturizing, anti-redness & irritation.
ترطيب، مضاد للاحمرار والتهيج

Skin Type All Skin Types Except Sensitive Skin

نوع البشرة جميع أنواع البشرة ماعدا الحساسة جدا



WhitePeel Serum

Glycolic acid %8 & Salicylic acid %1

30ml

Peeling Serum that is rich with fruit acids to unify skin tone, reduce pigmentations including melisma, and make its texture smoother, with a clearer and more radiant appearance.

سيروم التقشير الغني بأحماض الفواكه لتوحيد لون البشرة وتخفيف التصبغات مثل الكلف . بالإضافة إلى تنعيم ملمس البشرة ليصبح أكثر نضارة وحيوية .

Main Active Ingredients:

→ Glycolic acid, Lactic acid, Malic acid & Tartaric acid:

- AHAs that Help in skin exfoliation, Brightening & boost collagen production.

حمض التارتاريك: وهي أحماض الألفا هيدروكسي أسيد التي تساهم في تقشير الطبقة السطحية للجلد بشكل لطيف وبالتالي تعمل على تفتيح البشرة والتخفيف من الحبوب تحت الجلد ليعيد الجلد لونه وملمسه الطبيعي والصحي . بالإضافة لدورها في تحفيز إنتاج الكولاجين وتخفيف مظهر التجاعيد وخطوط التقدم بالعمر .

→ Centella asiatica extract:

- Minimize irritation & redness.
تخفيف التهيج والاحمرار

→ Glutathione :

- is a powerful, non-enzymatic antioxidant which naturally occurs in the skin where it serves to help defend it against the visible effects of environmental damage. It has value for visibly fading discolourations due to its ability to interrupt an enzyme within skin's surface that triggers hyperpigmentation.

من أقوى مضادات الأكسدة المتواجدة بشكل طبيعي في الجلد والذي يعمل على مقاومة أضرار الجذور الحرة. بالإضافة إلى دوره الأساسي في علاج تصبغات البشرة الأكثر عمقاً بوضوح بسبب قدرته على تعطيل عمل الأنزيم المسؤول عن التصبغ في الجلد.

→ Salicylic acid :

- BHA that help in minimizing acne inflammation, reducing black heads with minimizing oily secretions & pore size.

وهو الحمض الأشهر من أحماض البيتا هيدروكسي أسيد يخفف من التهاب حب الشباب ومن الرؤوس السوداء وينظم إفرازات الدهون وحجم المسام.



Skin Type

Suitable for face & body

نوع البشرة

مناسب للجلد مناسب للوجه والجسم

Vitamin C Serum 30ml

Ascorbic acid %12, Ferulic acid & Resveratrol

Mainly contain (L- Ascorbic acid) that improve skin tone to make it brighter & glowy .

It have a strong anti-aging properties as it fights free radicals (the main cause of aging process) with diminishing the photo damage that is caused by sun rays.

You can use it safely around mouth & eye area .

يحتوي بشكل رئيسي على (L- Ascorbic acid) الذي يعمل على تحسين لون البشرة وتزويدها بإضاءة وإشراق مميزين ، حيث يحتوي على خصائص مضادة للشيخوخة تؤخر من ظهور الخطوط الرفيعة والتجاعيد وبقع الشيخوخة، بالإضافة إلى دوره الفعال في تخفيف الأضرار الناتجة عن أشعة الشمس (مضاد أكسدة). يمكنك استخدامه بأمان حول منطقة الفم والعين.

Main Active Ingredients:

• Glycyrrhiza glabra extract :

- promote brightness, pore refining & support skin barrier.
- تعزز الإشراق، وتنقية المسام وتدعم حاجز البشرة

• Hyaluronic acid :

- Deep moisturizing effect .
- إضافة ترطيب عميق

• Ferulic Acid & Resveratrol :

- Additional effective antioxidants that fight signs of aging.
- مضادات أكسدة فعالة إضافية تحارب علامات الشيخوخة

• L-Ascorbic Acid (the most effective form of vitamin C) :

- Potent antioxidant provide skin revitalization & brightness.
- مضاد قوي للأكسدة يوفر إعادة الحيوية والإشراق للبشرة

Skin Type

نوع البشرة

All Skin Types

جميع أنواع البشرة



Whitening Serum

Alpha Arbutin %2 & Niacinamide %5

30ml

Whitening serum with a combination of strong active ingredients that work altogether to unify skin tone & treat the hyperpigmentation's such as melasma , acne , sun & age spots.

The skin will be brighter .

سيروم توحيد لون البشرة وتخفيف التصبغات الناتجة عن أشعة الشمس وعن الحمل بالإضافة إلى علاج آثار الحبوب الحمراء والبنية ، كما يهدف إلى تحقيق مظهر بشرة أكثر إشراقًا ووسطوعًا ويخفف من مظهر المسام الواسع مع الاستخدام المستمر.

Main Active Ingredients:

Alpha Arbutin :

- Skin tone unifying effect aims to decrease different types of pigmentations as (melasma, acne spot , sun & age spots)

توحيد لون البشرة. كما يهدف إلى تقليل الأنواع المختلفة من التصبغات مثل (الكلف، آثار حب الشباب، بقع الشمس وبقع التقدم بالسن)

Niacinamide :

- Promote brightness, pore refining & support skin barrier.

ينقي المسام ويدعم حاجز البشرة

Saxifrage Papaya & Guava Extracts :

- Strong whitening effect by inhibiting melanin production process.

تفتيح قوي عن طريق تثبيط إنتاج الميلانين

Urea & Hyaluronic Acid :

- Deep moisturizing effect.

ترطيب عميق

Skin Type

All Skin type

نوع البشرة

جميع أنواع البشرة



SunScreen

UVA & UVB filters, With Antioxidants **50ml**

Light texture sun cream suited for all skin types specially normal, dry & combination skin , helps protect your skin from the harmful effects of the sun.

Optimum protection thanks to a formula enriched with Antioxidans & Active sun protection ingredients.

Broad spectrum, UVA + UVB, High Protection, Gel-Cream

كريم الشمس ذو الملمس الكريمي الخفيف مناسب لجميع أنواع البشرة ما عدا البشرة الدهنية بشكل كبير. يساعد على حماية بشرتك من التأثيرات الضارة للشمس عن طريق فلاتر الحماية ومضادات الأكسدة. يترك لمعة خفيفة تعطي البشرة رونقاً طبيعياً.

Main Active Ingredients:

Centella Asiatica Extract

- Anti-redness & calming effect.
مضاد للاحمرار ومهدئ للبشرة

Glycyrrhiza glabra extract

- Antioxidant with brightening effect .
مضاد أكسدة ويعطي مظهر مشرق

Hyaluronic acid , Panthenol & Allantoin

- Deep moisturizing effect .
لاضافة ترطيب عميق للبشرة

Skin Type All Skin Types

نوع البشرة جميع أنواع البشرة



Eye Cream 15ml

An eye area skin support product that targets three therapeutic goals simultaneously :

Reduces dark circles , Alleviates puffiness, Minimizes fine lines and wrinkles.

It also smooths the skin and gives it a vibrant, healthy appearance, thanks to its unique formula containing retinol, vitamin C, a wide range of peptides, and botanical extracts that nourish the area and reduce its problems.

داعم للجلد في منطقة محيط العينين، حيث يعمل على ٣ أهداف علاجية معاً في المنطقة :

تخفيف الهالات السوداء، تخفيف الانتفاخات في المنطقة، تخفيف الخطوط والتجاعيد الرفيعة.

حيث يعمل أيضاً على تنعيم البشرة وإظهارها بمظهر حيوي وصحي وذلك بفضل تركيبته المميّزة التي تحوي الريتينول والفيتامين سي ومجموعة كبيرة من الببتيدات والخلاصات النباتية التي تُغني المنطقة وتخفف من مشاكلها.

Main Active Ingredients:

• Vitamin C (-3O Ethyl Ascorbic Acid, Ascorbyl Glucoside)

- A powerful antioxidant that helps brighten the skin, promote radiance, and delay signs of aging.
مضاد قوي للأكسدة يساعد على التفتيح والنضارة وتأخير علامات التقدم بالسن.

• Retinol :

- Improves the appearance of fine lines and delays their onset while supporting collagen production, leading to smoother skin.
يحسن من مظهر الخطوط الدقيقة ويؤخر ظهورها بشكل عام كما يدعم إنتاج الكولاجين، مما يزيد من نعومة البشرة.

• Matrixyl 3000 :

- A unique blend of peptides that helps firm the skin and reduce wrinkles, as well as alleviate puffiness.
وهو عبارة عن مجموعة مميّزة جداً من الببتيدات الداعمة للبشرة وتخفيف التجاعيد فيها بالإضافة إلى تخفيف الانتفاخات.

• Hydrolyzed Collagen :

- Provides deep hydration, supporting skin softness and smoothness.
ترطيب عميق، يدعم نعومة البشرة وصلفها

• AESCULUS HIPPOCASTANUM :

- Horse chestnut extract that improves blood circulation in the area and reduces dark circles
خلاصة الكستناء لتحسين الدورة الدموية في المنطقة وتخفيف الهالات السوداء.



Skin Type

All Skin

نوع البشرة

جميع أنواع البشرة

Moisturizer Cream

Vitamins B,C,E, Hyaluronic acid & Urea 50ml

It is a rich nutrients cream , can be deeply penetrated into the skin to exert powerful moisturizing (instantly) and anti aging effects (by the time).

This face & body moisturizer also provides intense hydration and firming effect to the skin make it instantly full moist and glossy look, supple and healthy without oiliness. It helps maintain the moisture balance of the skin for a long time after applying it.

Helps the skin look more radiant by the time.

مرطب غني بالفيتامينات المغذية للبشرة ، حيث يمكنه اختراق البشرة بعمق ليُظهر تأثيرات الترطيب القوية (فورياً) ومكافحة شيخوخة البشرة الناتجة عن الجفاف (مع مرور الوقت).

يوفر هذا المرطب ترطيباً مكثفاً وتأثيراً فعالاً يجعل البشرة ممتلئة بالرطوبة ولامعة بشكل فوري بدون زيادة الإفرازات الدهنية فيها. كما يساعد في الحفاظ على توازن الرطوبة في بشرتك لفترة طويلة بعد تطبيقه.

Main Active Ingredients:

→ A combination of 3 vitamins (C,B,E) :

- Support skin brightness, antioxidation & moisturizing ,with other all benefits of these vitamins .
فيتامينات (C,B,E) يدعم إشراق البشرة، ويعمل كمضاد للأكسدة والترطيب، بالإضافة إلى كافة الفوائد الأخرى لهذه الفيتامينات.

→ Urea , Panthenol & Hyaluronic Acid :

- Provide skin smoothing with long lasting hydration.
يوفر تنعيم البشرة مع ترطيب يدوم طويلاً

Skin Type

All Skin Types (Oily – Combination – Normal To Dry)

نوع البشرة

(جميع أنواع البشرة (الدهنية - المختلطة - العادية - الجافة)



Moisturizing Body Cream 350ml

A strong body moisturizer which is rich in ingredients that support the skin's barrier deeply and increase the moisture level with decreasing the dryness that results from eczema to give the skin a healthy, damp & smooth texture.

مرطب الجسم القوي والغني جداً بالمكونات الفعالة في دعم حاجز البشرة بعمق وزيادة نسبة رطوبتها وتخفيف الجفاف الناتج عن الأكزيما ليعطي الجلد ملمس أكثر نعومة وطراوة ورطوبة .

Main Active Ingredients:

Hydrolyzed Collagen :

- Skin tone unifying effect aims to decrease different types of pigmentations as (melasma, acne spot , sun & age spots)
يدعم مرونة الجلد وزيادة نعومته

Hyaluronic Acid & Shea Butter :

- Deep moisturizing effect .
ترطيب عميق جداً للجلد

Ceramide :

- Help to moisturise and strengthen the protective skin moisture barrier, and protect the skin from external aggressors such as weather and pollution.
يساعد في الترطيب وتعزيز حاجز البشرة وحماية الجلد من العوامل البيئية الخارجية مثل تغير الجو أو التلوث.

Niacinamide :

- Promote brightness & support skin barrier.
تدعم نضارة الجلد وحاجز البشرة .

Skin Type Dry to very dry skin
نوع البشرة للجلد الجاف إلى الجاف جداً



Cleanser Gel

Salicylic acid %2, Chamomile
& Centella Asiatica

200ml

A fresh facial wash specifically formulated for combination , oily & acne prone skin . Removes dirt's ,grime & excess sebum from the surface of the skin without disturbing its delicate balance & leaves the skin feeling clean & refreshed . Can also be used as a body wash for acne prone area.

غسول البشرة المُنعش والمُصقّم خصيصًا للبشرة المختلطة والدهنية والمعرضة لحب الشباب . يزيل الشوائب والدهون الزائدة من سطح البشرة دون التأثير على توازنها الدقيق ويترك البشرة نظيفة ومنتعشة.

Main Active Ingredients:

Salicylic acid :

- Deep cleansing effect that targets excess oil & dirt .
تنظيف عميق يستهدف الزيوت والأوساخ الزائدة
- Help in minimizing acne inflammation & reducing black heads .
يساعد في تقليل التهاب حب الشباب ويقلل من الرؤوس السوداء

Chamomile & Centella Asiatica Extract :

- Moisturizing & anti-dryness.
تأثير مهدئ ومضاد للتهيج.

Zinc Gluconate :

- Acts as an astringent, prevents and alleviates inflammation by balancing sebum production .
يمنع ويخفف الالتهاب عن طريق توازن إنتاج الدهون

Hyaluronic Acid :

- Moisturizing & anti-dryness.
ترطيب ومضاد للجفاف



Skin Type Combo, Oily
نوع البشرة دهنية, مختلطة

GLADY
LABORATORY
Hair Products Section



Shampoo

Normal To Dry Hair 300ml

Sulfate-free shampoo restores hair moisture and vitality, working to repair it. This unique blend of aloe vera and keratin with proteins and plant extracts works on the hair and scalp to help prevent dryness and breakage.

Add to that its unique formula have a great strength to support hair growth and decrease non-pathological hair loss.

شامبو خالي من السلفات يستعيد رطوبة الشعر وحيويته ويعمل على ترميمه حيث أنّ هذا الخليط الفريد من الصّبار والكيراتين مع البروتينات والخلاصات النباتية تعمل على ترطيب فروة الرأس ومنع جفاف الشعر وتكسّره .

بالإضافة إلى ذلك فإن تركيبته الغنيّة تعمل على دعم جذور الشعر وتقويته لينمو بشكل أفضل كما يقلل من تساقط الشعر الغير مَرَضِي.

Main Active Ingredients:

- Rich with Stem Cells & Procapil
غني بالخلايا الجذعية النباتية ومركّب البروكابيل
- Pure Aloe vera Extract
خلاصة الصّبار النقي
- Biotin
البيوتين
- Trichogen (a mixture of ingredients that support hair growth)
مركّب التريكوجين (Trichogen) وهو عبارة عن مركّب يدعم جذور الشعر
- Niacinamide
النياسيناميد
- Hydrolyzed Keratin
مجموعة كبيرة من الأحماض الأمينية
- Amino Acids



You can increase the lather produced by the shampoo by diluting the desired amount with water before applying it to the hair.

NOTE

يمكنك زيادة الرغوة الناتجة عن الشامبو عن طريق كسر الكميّة المراد استخدامها بالماء مُسبقاً قبل تطبيقها على الشعر



Shampoo 300ml

Oily Hair

A sulfate free shampoo restores hair's natural radiance and shine while purifying the scalp and hair and removing oily residues. It balances excess oil on the scalp ensuring hair isn't too oily or dry.

Add to that its unique formula have a great strength to support hair growth and decrease non-pathological hair loss.

شامبو خالي من السلفات يستعيد لمعان الشعر الطبيعي وتألقه مع تنقية وتنظيف عميق لفروة الرأس والشعر وإزالة البقايا الدهنية دون التسبب بجفاف الشعر وتشابكه ، كما يعمل على تحقيق توازن الزيوت الزائدة على فروة الرأس لجعلها ضمن المعدل الطبيعي.

بالإضافة إلى ذلك فإن تركيبته الغنيّة تعمل على دعم جذور الشعر وتقويته لينمو بشكل أفضل كما يقلل من تساقط الشعر الغير مَرَضِي.

Main Active Ingredients:

- Biotin
البيوتين
- Niacinamide
النياسيناميد
- Zinc Gluconate
الزنك
- Ginseng Extract
خلاصة بذور الكستناء
- Green Tea Extract
خلاصة أوراق الشاي الأخضر
- Chestnut Seed Extract
خلاصة نبات الجينسينج
- Apple Cider vinegar extract
خلاصة خل التفاح
- Rich with Stem Cells & Procapil
procapil غني بالخلايا الجذعية النباتية ومركب البروكابيل
- Trichogen (a mixture of ingredients that support hair growth)
مركب التريكوجين (Trichogen) وهو عبارة عن مركب يدعم جذور الشعر ويحفز نموها بشكل قوي وصحي.



You can increase the lather produced by the shampoo by diluting the desired amount with water before applying it to the hair.

NOTE

يمكنك زيادة الرغوة الناتجة عن الشامبو عن طريق كسر الكمية المراد استخدامها بالماء مسبقاً قبل تطبيقها على الشعر



Hair Conditioner

Salicylic acid %2, Chamomile
& Centella Asiatica

300ml

The rich and creamy conditioner made from argan oil, shea butter, niacinamide, panthenol, corn protein, and wheat protein, which helps repair any damage to the hair, strengthen and deeply moisturize it, and reduce frizz.

البلسم الغني والكريمي المصنوع من زيت الأركان النقي وزبدة الشيا ، النياسيناميد والبانثينول بالإضافة إلى بروتين الذرة والقمح والذي يساعد بتركيبته الغنيّة على إصلاح أي ضرر في الشعر وتقويته وترطيبه بعمق والتخفيف من الهيشان.

Directions of use:

As a conditioner

- After shampooing hair, apply it to the hair, away from the scalp. Leave it on for 2-1 minutes. Then rinse it out thoroughly.

الاستخدام كبلسم: بعد تنظيف الشعر بالشامبو ضعيه على الشعر بعيداً عن فروة الرأس. اتركيه لمدة ٢-١ دقيقة ثم اشطفيه بشكل جيّد.

As a mask :

- After shampooing hair, apply it to the hair, away from the scalp. Leave it on for 15-10 minutes. Then rinse it out thoroughly.

الاستخدام كماسك: بعد تنظيف الشعر بالشامبو ضعيه على الشعر بعيداً عن فروة الرأس. اتركيه لمدة ١٥-١٠ دقيقة ثم اشطفيه بشكل جيّد.



Leave In Conditioner 125ml

The specialized formula for dull and damaged hair not only softens and improves flexibility but also fights frizz and protects from heat.

التركيب الغنية للشعر الباهت والتالف لا تقوم فقط بتنعيم الشعر وتحسين مرونته بفضل خصائصها المرطبة ولكنها أيضا تعمل على حماية الشعر من الحرارة وتخفيف الهيشان.

Main Active Ingredients:

- Rich with Stem Cells & Procapil
غني بالخلايا الجذعية النباتية ومركب البروكابيل (procapil)
- Pure Argan Oil
زيت الأركان المغربي النقي
- Pure Aloe vera Extract
خلاصة الصبار النقي
- Biotin
البيوتين
- Hydrolyzed Proteins
جزيئات البروتين
- Trichogen (a mixture of ingredients that support hair growth)
مركب التريكوجين (Trichogen) وهو عبارة عن مركب يدعم جذور الشعر ويحفز نموها بشكل قوي وصحي



ABOUT Glady Laboratory

GladyLab Is A Brand Specialized In Manufacturing Personal Care Products.

Crafted under the supervision of a pharmacist expert in skincare and by experienced chemists in the field of cosmetic manufacturing, our products are produced in laboratories licensed by the Health Department in Turkey and have obtained GMP and ISO quality certifications, along with the HACCP certificate for being free from harmful ingredients. Our components are distinguished by their high quality and purity, and their effectiveness is tested before launch to ensure we deliver the best quality to you.

Turkey, Istanbul
0090 531 941 60 99

Info@gladylab.com
www.gladylab.com

